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Schriftelijke vragen ex. Artikel 31 verordening Raadswerk. 
Geregistreerd op 15 januari 2024 afdoening in 30 dagen na ontvangst door college. 

 
Namens de fractie Lokaal Belangrijk  
Joey van de Belt 
 
Onderwerp  
Accommodatiebeleid Gemeente Leusden.  
 
Aanleiding  
De gemeenteraadsfractie van Lokaal Belangrijk heeft n.a.v. de recente nieuwsberichten in o.a. de 
Leusder Krant een aantal vragen met betrekking tot de verwarming in de Bibliotheek, 
activiteitencentra Fort 33 en De Til. 
 
Er doen zich problemen voor met de verwarming in onder andere de hiervoor genoemde 
gemeenschapsvoorzieningen, met als gevolg dat een aantal activiteiten afgelast zijn of worden 
gehinderd. 
Om beter inzicht te krijgen in het accommodatiebeleid van de gemeente Leusden, zou ik graag 
antwoorden ontvangen op onderstaande vragen. 
 
Vragen betreffende onderhoud en reparatie: 
 

1. Is er recent een inventarisatie/inspectie uitgevoerd van de gebouwen onder de 
verantwoordelijkheid van de gemeente Leusden, of kunnen we dit binnenkort verwachten? 

2. Welke inspectiemethodiek wordt gehanteerd voor het controleren en rapporteren van de 
staat van onze gebouwen? 

3. Hoe wordt momenteel het onderhoud van de verwarmingssystemen in de Bibliotheek, 
Activiteitencentrum Fort 33, De Til en andere gebouwen uitgevoerd? 

4. Zijn er recent reparaties verricht aan de verwarmingssystemen van deze faciliteiten? 

Vragen betreffende Investeringen en verbeteringen: 
 

5. Bestaan er plannen voor investeringen ter verbetering van de verwarmingsinfrastructuur in 
genoemde accommodaties? 

6. Zijn er lopende projecten of initiatieven gericht op de algehele verbetering van de faciliteiten 
in deze gebouwen? 

Vragen betreffende communicatie met gebruikers: 
 

7. Hoe wordt de communicatie met gebruikers van deze faciliteiten onderhouden, met name 
met betrekking tot technische problemen zoals de verwarming? 

8. Worden gebruikers tijdig geïnformeerd over de stappen die worden ondernomen om 
storingen te verhelpen? 
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Vragen betreffende duurzaamheidsinitiatieven: 
 

9. Zijn er duurzaamheidsinitiatieven overwogen met betrekking tot de energie-efficiëntie van 
de verwarmingsinstallaties? 

10. Welke stappen worden in samenspraak met de gebruikers ondernomen om de gebouwen in 
algehele zin te verduurzamen? 

 

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet en staan als Lokaal Belangrijk klaar om 
onze vragen nader toe te lichten indien gewenst 


